
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 2.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 17 maja 2024 r.  

 
Obrady rozpoczęto 17 maja 2024 o godz. 13:02, a zakończono o godz. 13:44 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys  

2. Jarosław Jałocha  

3. Sylwester Jedlikowski  

4. Beata Łukawska  

5. Marek Mikos  

6. Maria Pająk  

7. Marcin Pastuszko  

8. Piotr Rakoczy  

9. Cezary Szwajda  

10. Grzegorz Wanat  

11. Donata Zębala  

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 11 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Radna Senior zamknęła punkt 1. 
 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

Planowany porządek posiedzenia 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kunów na 2024 rok. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Kunów. 



6. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet 
dla radnych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, 
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków 
zwolnienia z tych opłat. 

8. Sprawy różne.  
9. Zakończenie posiedzenia.   

 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że w dniu 15 maja 2024 r. do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Kunów  
o zwołanie sesji nadzwyczajnej w związku z pilną potrzebą podjęcia uchwał. Porządek posiedzenia 
zawiera 9 punktów i zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku posiedzenia.  
 
Nie zgłoszono żadnych uwag.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Od godz. 13 02 do godz. 1310 wystąpiły problemy techniczne z systemem E-sesja, które 
uniemożliwiły przeprowadzenie głosowania za pomocą systemu u jednego radnego.  
o godz. 1310 usunięto usterkę techniczną, co umożliwiło przeprowadzenie głosowania wszystkich 
radnych.  
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła porządek 
posiedzenia.  
Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej wraz z porządkiem posiedzenia Komisji stanowi załącznik nr 2 
do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 
 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Skarbnik Gminy Panią  Danutę Fijas o przybliżenie 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na 
lata 2024 -2037. 

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 



Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o zadawanie pytań.  

Radny Marek Mikos poprosił o przybliżenie informacji dotyczącej zmniejszenia nakładów 
finansowych na planowanych inwestycjach.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur poinformowała, że 
umowy zostały podpisane, na niższą kwotę niż zaplanowano, w związku z powyższym wolne środki 
zostały przesunięte na inne zadania.  

Nie zgłoszono więcej pytań.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024 -2037. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024 -2037. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 
 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2024 rok. 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Skarbnik Gminy Panią  Danutę Fijas o przybliżenie 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 rok.  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o zadawanie pytań.  

Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji dotyczącej pomniejszenia planu wydatków 
o kwotę 31.941,15 zł oraz czego one dotyczą?  

Skarbnik Gminy Danuta Fijas poinformowała, że środki dotyczą prac  społecznie użytecznych, zakłada 
się większy plan ze względu na fakt, iż Powiatowy Urząd Pracy w Ostrowcu Świętokrzyskim zwraca 
refundację.  



 
Nie zgłoszono więcej pytań.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 rok. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 rok. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 

 
 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów. 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Radcę Prawnego Gminy Ewelinę Płatek-Kosior  
o przybliżenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Kunów. 

Radca Prawny Ewelina Płatek-Kosior omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Kunów. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o zadawanie pytań.  

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Kunów. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Kunów. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 

 
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia 
zasad ustalania diet dla radnych. 
 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Radcę Prawnego Gminy Ewelinę Płatek-Kosior  
o przybliżenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określania zasad ustalania diet dla 
radnych. 

Radca Prawny Ewelina Płatek-Kosior omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały określania zasad 
ustalania diet dla radnych. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o zadawanie pytań.  

Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad ustalania diet dla 
radnych. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie określania zasad ustalania diet dla radnych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 6. 
 

 
 



 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 
pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha  
w Kunowie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 
 
Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych 
Aleksandrę Bernaciak o przybliżenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, 
maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków zwolnienia 
z tych opłat. 

Kierownik Aleksandra Bernaciak omówiła projekt uchwały uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz 
warunków zwolnienia z tych opłat. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o zadawanie pytań.  

Radna Donata Zębala zapytała, ile dzieci będzie uczęszczać do Klubu Malucha i ile osób będzie tam 
zatrudnionych. 

Kierownik Aleksandra Bernaciak odpowiedziała, że zgodnie z założeniami programu w Klubie 
Malucha jest miejsce dla 13 dzieci. 1 opiekun może opiekować się maksymalnie 8 dzieci. W związku z 
tym w Klubie Malucha będzie zatrudnionych 2 opiekunów i 2 osoby do pomocy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Rakoczy zapytał czy do Klubu jest już zapisany komplet dzieci. 

Kierownik Aleksandra Bernaciak odpowiedziała, że wstępnie jest zapisanych 18 dzieci, niestety w tej 
chwili nie ma możliwości zwiększenia liczby miejsc w Klubie Malucha. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty 
za wyżywienie dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 

Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt, maksymalnej opłaty za wyżywienie 
dziecka w Klubie Malucha w Kunowie oraz warunków zwolnienia z tych opłat. 
 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 7. 
 

 



 

8. Sprawy rożne. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał członków Komisji oraz gości czy mają jakieś wnioski 
lub informacje do przekazania. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 

 
 

9. Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu  
i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty w tym dniu. 
 
     Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

                                                                                                 Przewodniczący Komisji  
                                                                                                      Budżetu i Oświaty 
 
                                                                                                        Cezary Szwajda                                       
 

  

  

 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


